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Paweł Czekalski 

Radny Miasta Zgierza 

W odpowiedzi na interpelację w zakresie realizacji budowy psiego parku na terenie 

Osiedla 650-lecia informuję, iż w budżecie miasta na rok 2024 nie przewidziano środków na 

ten cel. Jednocześnie pragnę sprostować, iż projekt zgłoszony w Zgierskim Budżecie 

Obywatelskim nie został wybrany do dofinansowania, uplasował się na miejscu ósmym i nie 

wszedł do puli pięciu projektów kwalifikujących się do realizacji. 

Obecnie planowana jest realizacja jednego z projektów zakwalifikowanych do 

dofinansowania tj. tężni solankowej w Parku Miejskim. 

Natomiast co do Pana propozycji, jak również wcześniejszej propozycji radnego 

Jakuba Filipowicza, będziemy mieli na uwadze ewentualną realizację takowego 

przedsięwzięcia. 
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